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Vážené dámy, vážení pánové, vážení spolupracovníci a příznivci našeho spolku.
Rok 2022 byl pro nás druhým rokem po zahájení naší činnosti.
Naší hlavní náplní je ekologie, ochrana přírody a recyklace.
Rok 2022 byl i pro nás, vzhledem k poepidemické době složitý.

Pokračovali jsme ve spolupráci s organizací Limity jsme my, z.s. a s oddělenou 
částí Ústeckou klimatickou koalicí.

Pokračovali jsme v aktivitách v zásakových možnostech, nazvaných průlehy. 
Průleh se používá tam, kde je potřeba udržet vodu v půdě, nebo naopak tam, kde
je potřeba z půdy odvést vodu, např. při přívalových deštích. Oslovili jsme 22 
obcí s informací o možné spolupráci spolku na tvorbě průlehů. 

Informujeme se o zamýšlených zásazích a zahajovaných správních řízeních, při 
nichž mohou být dotčeny zájmy ochrany přírody a krajiny.
Obce nás informují o zahájených řízeních na kácení stromů a podobných.

Jsme členem Zeleného kruhu,a spolupracujeme s neziskovými organizacemi se 
stejným zaměřením, jako máme my. Jednou takovou organizací je Zelená pro 
Pardubicko,z.s., která je nám nápomocna hlavně v otázkách ochrany životního 
prostředí, a naše spolupráce je opravdu úzká. Velké poděkování patří Ing.Janu 
Linhartovi.
 
Navštívili jsme akce v ústeckém Hraničáři, s tématy ekologie a Spravedlivé 
transformace. Zúčastnili jsme se i protestní cyklojízdy s následným posezením 
v Corsu v Krásném Březně s tématem možné spolupráce na obnově Corsa, 
kterou město plánuje zrekonstruovat a jak do plánu vstoupit a pomoci.
 
Navštěvujeme akce Inovačního centra ústeckého kraje opět s tématikou 
spravedlivé transformace.
 
V Praze navštěvujeme akce Cirkulární ekonomiky se zaměřením na využití 
odpadů, předcházení vzniku, jejich toky a recyklace a vše, co je s touto 
tématikou spojeno.
 
Navázali jsme spolupráci s firmou AVC Group s.r.o. na projektu ekologické 
likvidace použitých baterií.
 
Cíle pro rok 2023
Pokračovat ve spolupráci dosavadními partnery a spolky na projektech.
Chceme uvést do praxe budování průlehů, opětovně oslovit hlavně obce.



Pokud situace dovolí, chceme uskutečnit víc přednášek o životním prostředí, 
chceme se zaměřit hlavně na děti předškolního věku a prvního stupně 
základních škol.
Chceme se více věnovat osvětě ekologického pěstování a ochraně rostlin, 
hnojení a ochranu před škůdci.
Pokusíme se zjistit záměry kraje v odpadovém hospodářství, hlavně ve změnách 
ÚP na využití plocha prostor pro zpracování ostatních a nebezpečných odpadů.
Budeme pokračovat na projektu ekologické likvidace použitých baterií.

Hledáme investora na náš projekt enviromentálního vzdělávání ‚Učíme se 
v přírodě‘
.
Na závěr bych chtěla poděkovat spolupracovníkům za obětavou a časově 
náročnou práci, kterou pro spolek dělají.

V Hrobě ……………………………………………
Pavlína Žitňanská
předseda spolku


